
 

 

 

 
Република Србија 

                 СРЕДЊА ШКОЛА 

                 „СВЕТОЗАР КРСТИЋ – ТОЗА“ 

                  Вучје 

                  Бр.   303,  Датум: 31.05.2024.године 

 

 

З а п и с н и к 

са седнице ОСНИВАЧКЕ СКУПШТИНЕ–  

Ученичке задруге Кањон Средња школа ,,Светозар Крстић- Тоза“ 

Вучје 

 

Школски одбор СШ ,, Светозар Крстић – Тоза“ у Вучју одржао је на седници  

дана 31.05.2024.године са почетком у 17:00 часова, оснивачку седницу на којој оснива 

скупштину Ученичку задругу Кањон Средња школа ,,Светозар Крстић- Тоза“ 

Вучје . 

Присутни су сви чланови Школског одбора: 

1. Благоје Младеновић – председник ШО 

2. Горан Ранђеловић – члан 

3. Драгана Стаменковић – члан 

4. Дејан Кајснер – Члан 

5. Марко Ђокић – члан 

6. Зоран Николић – члан 

7. Страхиња Јовановић – члан 

 

Такође je присутaн Директор Ученичке задруге Ана Миленковић , директор 

школе Станко Ранђеловић, председник синдиката Саша Тошић и секретар 

школе Јелена Николић Цветковић. 

Председник Школског одбора, отвара  X седницу и предлаже следећи: 

 

Д н е в н и  р е д : 

 
1. Усвајање запсиника са претходне седнице ШО; 

2. Информисање о Решењу из АПР – а; 

3. Поступање по Захтеву задругара да приступе Ученичкој задрузи; 

4. Избор председавајућег Оснивачке Скупштине и записничара; 

5. Обавештење о повељи о побратимљењу; 

6. Текућа питања. 

 

Дневни ред је једногласно усвојен. 

Тачка 1. 

Председник ШО отвара прву тачку дневног реда – Усвајање записника са 

претходне седнице.  

Како су сви присутни упознати са Записником председник одмах отвара 

дискусију, дискусије није било па је председник ставио на гласање прву тачку дневног 

реда. Донета је једногласна 

ОДЛУКА 

Усваја се запсиник са претходне седнице Школког одбора 



Тачка 2. 

Председник ШО отвара другу тачку дневног реда – Информисање о Решењеу из 

АПР-а председник даје реч секретару школе. 

Секретар школе упознаје присутне са донетим Решењем из АПР-а и образлалже 

присутнима да је Решење позитивно и да је ученичка задруга Књон регостоваа у АПР – 

у закључно са датумом 24.05.2024. године. 

Након образлагања председник отвара дискусију, дискусије није било. 

 

Тачка 3. 

Председник отвара трећу тачку дневног реда  - Поступање по захтеву задругара да 

приступе ученичкој задрузи – председник даје  реч секретару школе 

Секретар школе упознаје присутне са Захтевима који су упућени од стране 

задругара да присртупе ученичкој задрузи, такође упознаје присутне са Законским 

прописима и редолседом поступања када је у питању Захтев задругара. Након 

упознавања са истим прелази се на поступање по Захтевима. 

Поступајући по Захтеву задругара да се прикључе Ученичкој задрузи Школски 

одбор узео је у разматрање пристигле Захтеве, 

Доноси се једногласна 

ОДЛУКА 

Једногласно се усвајају СВИ пристигли захтеви задругара за учлањење у 

Ученичку задругу Кањон Средња школа ,,Светозар Крстић- Тоза“Вучје, чиме се 

КОНСТАТУЈЕ формирање Оснивачке Скупштине Ученичке задруге. 

 

Тачка 4. 

Како је основана Скупштина ученичке задруге четврту тачку отвара директор 

ученичке задруге Ана Миленоковић – избор председавајућег Оснивачке Скупштине и 

записничара.  

Директор Ученичке задруге, Ана Миленковић је упознала чланове Школског 

одбора са иницијативом за оснивање Оснивачке Скупштине и избор Председавајућег 

(Председника) и записничара Оснивачке Скупштине Ученичка задруга Кањон Средња 

школа ,,Светозар Крстић- Тоза“Вучје, која је у складу са Законом о основама система 

образовања и васпитања, Законом о средњем образовању и васпитању и Правилником о 

ученичким задругама.   

После краће дискусије и предлога 

Доноси се једногласна 

ОДЛУКА 

Присутни оснивачи, једногласно су усвојили, да Председавајући Оснивачке 

Скупштине буде Ана Миленковић, а записничар Јелена Николић Цветковић. 

 

Тачка 5. 

Поступајући по Захтеву задругара да се прикључе Ученичкој задрузи Школски 

одбор узео је у разматрање пристигле Захтеве, 

Доноси се једногласна 

Одлука 

Једногласно се усвајају СВИ пристигли захтеви задругара за учлањење у  

Ученичку задругу Економац Економско – трговинска школа из Врања, чиме се 

КОНСТАТУЈЕ формирање Оснивачке Скупштине Ученичке задруге. 



 

 

 

Седница је завршена у 12,30 часова. 

 

Записничар:        Председник Оснивачке Скупштине: 

 

________________      __________________  

Лела Ђорђевић     Сретен Јовић 

 

 

У Врању,  

11.08.2022. године. 


